
Protokół Nr II /10 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 9 grudnia 2010r. 

 

II Sesja czwartej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 9 

grudnia 2010r. w sali sesyjnej Urzędu Miasta przy ul. Rynek 1. 

Ad. 1  

Otwarcie I Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1100,  a zakończyły ok. godz. 1150. Obrady otworzyła i prowadziła 

Przewodnicząca Rady Powiatu Zofia Andrzejewska. 

Przewodnicząca przywitała wszystkich obecnych na sesji: radnych, Starostę Ewę Dembek, pozostałych 

Członków Zarządu, Sekretarza Powiatu Romana Sosnowskiego, Skarbnika Powiatu Halinę 

Bartkowską, Radcę Prawnego Macieja Sikorskiego, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, 

pracowników Starostwa Powiatowego, przedstawicieli mediów lokalnych oraz wszystkich 

przybyłych na sesję (lista obecności gości stanowi załącznik nr 1).   

Ad. 2  

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła, że aktualnie w sesji uczestniczy 15 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Spóźnił się radny Adam Głowacki. Pan Józef Blank nie uczestniczył w sesji. Lista 

obecności radnych stanowi załącznik nr 2. 

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodnicząca zaproponowała kandydaturę radnego Marcina Bulińskiego. Przewodnicząca 

zapytała czy radny Buliński wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. Radny Buliński 

wyraził zgodę. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem kandydatury radnego na 

sekretarza obrad. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. „Za” głosowało 14 radnych, radny 

Buliński wstrzymał się od głosu. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca odczytała porządek obrad (załącznik nr 3). 

Następnie zapytała czy radni mają uwagi do proponowanego porządku obrad. Radni nie mieli 

uwag. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. Głosowało 15 radnych, porządek 

obrad przyjęto jednogłośnie. 
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Ad. 5 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Radny Marek Ząbkiewicz poinformował, że ma wątpliwości co do pierwszej sesji Rady Powiatu, a 

dokładnie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu i tej części sesji, która nastąpiła po wyborze p. 

Zofii Andrzejewskiej na funkcję Przewodniczącej Rady Powiatu. Radny stwierdził, że skoro w 

ustawie jest napisane, że jest zakaz łączenia funkcji radnego z funkcją wójta gminy, to w tej sprawie 

powinien wypowiedzieć się prawnik, a najlepiej byłoby, gdyby opinię przedstawił na piśmie 

Komisarz Wyborczy. Rada będzie podejmować ważne uchwały, a za pół roku ktoś może stwierdzić, 

że I sesja nie była ważna, a więc i uchwały są nieważne. Dlatego w tej sprawie wskazane jest 

zasięgnięcie opinii Komisarza Wyborczego. 

Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Radcę Prawnego Macieja Sikorskiego. 

Radca prawny poinformował, że sesja, w części która nastąpiła po wyborze Przewodniczącego 

Rady Powiatu, była ważna. Nie ma tu kolizji prawnej. Omawiana sytuacja jest uregulowana w art. 

190 ustawy – Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów  sejmików województw. Pani 

Andrzejewska jako Wójt skończyła kadencję wraz z końcem kadencji Rady Gminy Kurzętnik. 

Później jedynie wykonywała funkcję wójta do wyboru nowego wójta. Przepis art. 190 w/w ustawy 

mówi, że na uporządkowanie tych spraw są 3 miesiące. 7 grudnia ogłoszono zbiorcze wyniki 

wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast. Nowy wójt został wybrany i niebawem 

rozpocznie urzędowanie. 

Przewodnicząca powiedziała, że nie kandydowała na stanowisko wójta.  Przed I sesją Rady Powiatu 

konsultowała się z prawnikami. Ich interpretacja była równoznaczna z dzisiejszą opinią radcy 

prawnego Starostwa.  

Na salę obrad wszedł radny Głowacki. 

Radny Ząbkiewicz powiedział, że opinia Komisarza Wyborczego rozwieje wszelkie wątpliwości. 

Radni nie zgłosili innych wniosków lub zapytań. 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji skrutacyjnej.  

Przewodnicząca poinformowała, że do przeprowadzenia wyboru Wicestarosty zaplanowanego na 

dzisiejszą sesję, konieczne jest powołanie komisji skrutacyjnej. Przewodnicząca poprosiła o 

zgłaszanie kandydatów do pracy w komisji.  

Radna Trzaskalska zaproponowała, aby członkiem komisji został radny Adam Głowacki. 

Radny Głowacki wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

Radny Grzegorz Dembek zaproponował kandydaturę radnego Tomasza Szczepańskiego. 

Radny Szczepański wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej.  

Radny Wacław Jabłoński zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Andrzejewskiego. 
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Radny Andrzejewski wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

Innych kandydatur do pracy w komisji nie było. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały wraz z ustalonym składem komisji. Następnie zapytała, 

kto z radnych głosuje za podjęciem uchwały w sprawie powołania komisji skrutacyjnej. W 

głosowaniu wzięło udział 16 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr II/12/10 (załącznik nr 4). 

Przewodnicząca zaproponowała, aby członkowie komisji wytypowali spośród siebie 

Przewodniczącego. 

Członkowie komisji wybrali na Przewodniczącego radnego Andrzejewskiego. 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Nowomiejskiego 

Przewodnicząca poprosiła Starostę Ewę Dembek o podanie kandydatury na stanowisko 

Wicestarosty Nowomiejskiego. 

Starosta zgłosiła kandydaturę radnego Marcina Bulińskiego. Poinformowała, że p. Buliński jest 

młodym, energicznym człowiekiem, z 7-letnim doświadczeniem w pracy samorządu. Zajmował się 

m.in. pozyskiwaniem środków unijnych. P. Starosta wyraziła opinię, że jest to osoba pożądana na 

stanowisku Wicestarosty.  

Przewodnicząca zapytała czy p. Buliński wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radny Buliński wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodnicząca poprosiła członków komisji skrutacyjnej o przygotowanie kart do głosowania. 

Po krótkiej przerwie komisja skrutacyjna rozdała radnym karty do głosowania. 

Przewodnicząca poprosiła Radcę Prawnego o wyjaśnienie zasad głosowania. 

Radca poinformował, że zgodnie z art. 27 ustawy o samorządzie powiatowym, rada powiatu 

wybiera wicestarostę na wniosek starosty, zwykłą większością głosów w obecności co najmniej 

połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. Radni otrzymali karty do głosowania. Na 

karcie do głosowania pod nazwiskiem kandydata są trzy puste kwadraty oznaczone: „tak”, „nie”  

oraz „wstrzymuję się od głosu”.  Przy jednym z nich należy wstawić znak „x”. 

Przewodnicząca zapytała czy wszyscy radni wiedzą jak głosować lub czy ktoś z radnych ma 

pytania. Nikt z radnych nie zgłosił pytań. 

Przystąpiono do głosowania.  

Po głosowaniu Przewodnicząca poprosiła komisję skrutacyjną o ustalenie wyników głosowania, a 

radnych o niewychodzenie z sali obrad. 

Po przerwie Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania (załącznik nr 5). 

Koperta z kartami do głosowania – załącznik nr 6. 



 4

Przewodnicząca odczytała uchwałę nr II/13/10 (załącznik nr 7) stwierdzającą wybór p. Marcina 

Bulińskiego na stanowisko Wicestarosty Nowomiejskiego. Następnie złożono gratulacje nowemu 

Wicestaroście. 

Wicestarosta podziękował za obdarzone zaufanie. Stwierdził, że najbliższe 4 lata będą okresem 

wytężonej pracy. Wyraził nadzieję, że współpraca będzie układała się bardzo dobrze, z korzyścią 

dla powiatu nowomiejskiego.  

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie mieli uwag do projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za podjęciem uchwały 

w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. Głosowało 16 radnych. Uchwałę nr II/14/10 

(załącznik nr 8) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 9  

Odpowiedzi na wnioski i zapytania 

Przewodnicząca zapytała czy radnego Ząbkiewicza satysfakcjonuje odpowiedź udzielona na jego 

pytanie. 

Radny Ząbkiewicz odpowiedział, że on wnioskował o opinię od Komisarza Wyborczego. 

Ad. 10 

Sprawy różne 

Wicestarosta Marcin Buliński poinformował, że w związku z wyborem na stanowisko 

Wicestarosty, pragnie zrezygnować z funkcji Przewodniczącego Komisji Budżetowej. 

Przewodnicząca poinformowała, że wobec tego konieczne jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

składu Komisji Budżetowej. 

Radni nie zgłosili innych wniosków. 

Ad. 11 

 Zakończenie obrad II Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła obrady II Sesji Rady Powiatu.     

 

 

       Protokół sporządziła:       Przewodnicząca Rady Powiatu 

        Anna Andrzejczak                 Zofia Andrzejewska 


